
 

 

Dagsorden         

 

SB-møde den 22/4 - 2025 kl. 17:30 – 20:00, lokale: S20 

1. Orientering: Nyt fra skoleledelsen v. Martin (15 min). Herunder ledelsens perspektiv på dialogmøde den 24/4 med BUU: ”Hvordan indretter vi 

fremtidens folkeskole i København? Fra skoleåret 25/26 skal skolerne i gang med at implementere Børne- og Ungdomsudvalgets beslutninger om mangfoldige 

børnefælleskaber på byens skoler. Samtidig træder en ny folkeskoleaftale i kraft og stiller krav til en skole, der skal mere for flere elever. Det kalder på en mere 

varieret og praksisorienteret undervisning og gode muligheder for holddeling og fordybelse. Så hvilke krav stiller det til de fysiske rammer på skolerne, og hvordan 

indretter vi skolerne bedst muligt for at skabe de bedste betingelser for eleverne?” 

2. Orientering fra elevråd v. elevrådsrepræsentanter (10 min). 

3. Afslutning af tilsyn med faget madkundskab v. Marie, Frederik og Johanne (10 min). Skoleledelsen giver redegørelse med afsæt i spørgsmål 

(bilag 1 - eftersendes) og bestyrelsen vurderer, om det giver anledning til yderligere spørgsmål eller drøftelse. 

4. Fortsættelse af tilsyn med madskolen v. Fanny, Cecilie, Caroline og Johanne (20 min). Skoleledelsen giver redegørelse med afsæt i spørgsmål 

(bilag 2) og bestyrelsen vurderer, om det giver anledning til yderligere spørgsmål eller drøftelse. 

Pause (10 min). 

5. Opfølgning på princip og skoleudvikling: Principper for vikardækning på Rådmandsgades Skole v. Johanne (20 min). Skoleledelsen 

orienterer om indsats for vikardækning og giver status. Drøftelse af om der er anledning til ændringer i principper for vikardækning (bilag 3). 

6. Drøfte og færdiggørelse af principper for meddelelsesbog efter et års implementering v. Johanne (30 min).  

7. Kort vending vedr. lokale valgfag 7.-8. klasse fra næste skoleår v. Johanne (5 min). Elevinddragelse og skolens forventninger til 

indhold/struktur. 

8. Inputs til skolebestyrelsens årsberetning v. Caroline og Johanne (5 min). Alle medlemmer kan give inputs til, hvad der skal indgå i 

årsberetningen. 

9. Inputs til plan for, hvilke principper skolebestyrelsen tager op i det kommende skoleår v. Caroline og Johanne (15 min). Alle medlemmer 

kan give inputs til, hvilke principper vi tager op i det kommende skoleår (Bilag 4, side 9-10). 

10. Evt. (5 min). Herunder opfølgning på puljeansøgninger og videre proces.   



 

 

Forslag til punkter til dagsorden for næste – og sidste møde i dette skoleår: 

• Nyt fra ledelsen  

o Ledelsen præsenterer årets SUS tema og evaluering af SUS 2024 

• Nyt fra eleverne 

• Afslutning af tilsyn med madskolen: Indstilling til skoleledelsen (Fanny, Cecilie, Caroline og Johanne) 

• Orientering om skolens retningslinjer for lejrskole (PU), og evt. drøftelse om det giver anledning til justering i principper for lejrskoler, bl.a. 

vedr. økonomi.  

• Orientering om retningslinjer for skærm i undervisningen (PU). Drøftelse principper for brug af skærm i undervisningen  

• Drøftelse af oplæg til en ny gentagende tradition, hvor forældre og elever på udvalgte årgange samler ind til Rådmandsgades Skoles venner 

mhp. finansiering af af noget, der kan komme alle elever eller hele skolen til gode, fx. lejrskoler, revy mv. (Fanny, Marie og Anna) 

• Godkendelse af mødeplan for 2025/26 (Johanne) 

• Godkendelse af plan for kommunikation mellem kontaktforældre, skolebestyrelse og ledelse, og plan for kontaktforældremøder i efteråret 

2025 (Line og Johanne) 

• Godkendelse af skolebestyrelsens årsberetning (Caroline og Johanne) 

 

 

Skriftlige orienteringspunkter med mulighed for korte, opklarende spørgsmål på mødet (ingen diskussion eller beslutninger): 

 

1. Fast punkt: Tal for elevudsivning/udmeldelser (seneste måned + akkumuleret for skoleåret), opsigelser og sygefravær (herunder aktuel 

langtidssygdom/barsel), præsenteres på mødet 

2. Rekruttering: Orientering om ansættelser siden sidste SB-møde og aktuelt opslåede stillinger. Præsenteres på mødet. 

Referat 

SB-møde med KKFO den 22/4 - 2025 kl. 17:30 – 20:00 

 

Tilstede: Johanne Ibi Schjøitt, Caroline Lillelund, Line Cappelen, Frederik Thorup Hansen, Fanny Andersen, Marie Saxild, Cecilie Boesen, Brian Hilskov, 

Martin Wåhlin   

Afbud fra: Juliet Goodall og Johan Vinde Larsen   

Referat: Inemette Frandsen  



 

 

   Orientering / Drøftelse Aftalt / Vedtaget Ansvarlig 

1 Orientering: Nyt fra 

skoleledelsen v. Martin 

(15 min).  

 Orientering: 

Folkeskolens Kvalitetsprogram og 

Mangfoldige Børnefællesskaber: 

Martin orienterer om de muligheder der 

ligger i Folkeskolens Kvalitetsprogram fx 

kortere skoledage.  

Folkeskolens Kvalitetsprogram og 

Mangfoldige Børnefællesskaber spiller på 

en række områder sammen. Der lægges 

op til en systematisering/ensartning fx på 

området omkring praktik. Desuden vil 

det blive muligt for eleverne i 

udskolingen at komme i junior-

mesterlære 

BUF-flex-ordningen udfases og der vil 

blive tildelt ressourcer til de enkelte 

skoler. Udmøntningen på RMG er under 

udarbejdning. På 1. årgang vil der være 

to lærere i klasserne i en del af timerne i 

dansk og matematik. 

 

Byggeri:  

De første toiletter er nu 

færdigrenoverede og de går i gang med 

de fire toiletter på 1. sal meget snart.  

  



 

 

Moderniseringen af faglokalerne bliver 

lagt sammen med KKFO-byggeriet, 

hvilket betyder at vi kan nøjes med én 

byggeplads.  

 

2 Orientering fra elevråd v. 

elevrådsrepræsentanter 

(10 min). 

 Udgår   

3 Afslutning af tilsyn med 

faget madkundskab v. 

Marie, Frederik og 

Johanne (10 min). 

Skoleledelsen giver 

redegørelse med afsæt i 

spørgsmål (bilag 1) og 

bestyrelsen vurderer, om det 

giver anledning til yderligere 

spørgsmål eller drøftelse. 

 

 Redegørelse:  

SB er optaget af hvordan det faglige 

udbytte sikres i 5. klasse.  

Martin fortæller, at han har haft møde 

med Meyers Madhus, der har vundet de 

næste fire års udbud af forløb. De er i 

gang med at tegne et forløb om 

børnenes interaktion i Madskolen.  

 

Drøftelse:  

SB drøfter muligheden for udveksling af 

viden mellem de forskellige Madskoler i 

Københavns Kommune.  

Aftalt:  

Fortsat drøftelse på til næste SB-møde. 

 

4 Fortsættelse af tilsyn med 

madskolen v. Fanny, 

Cecilie, Caroline og 

Johanne (20 min). 

Skoleledelsen giver 

redegørelse med afsæt i 

 Redegørelse:  

68% af RG1´s elever spiser i Madskolen. 

Det er for nuværende ikke mulige at 

udtrække yderligere tal.   

 

Aftalt:  

RMG meldes til det nationale 

skolemadsforsøg. Det er dog ikke sikkert at 

RMG får tildelt en plads i forsøget.   

 



 

 

spørgsmål (bilag 2) og 

bestyrelsen vurderer, om det 

giver anledning til yderligere 

spørgsmål eller drøftelse. 

Drøftelse: 

SB drøfter bl.a. det nationale 

skolemadsforsøg. 

 

5 Opfølgning på princip og 

skoleudvikling: Principper 

for vikardækning på 

Rådmandsgades Skole v. 

Johanne (20 min). 

Skoleledelsen orienterer om 

indsats for vikardækning og 

giver status. Drøftelse af om 

der er anledning til 

ændringer i principper for 

vikardækning (bilag 3). 

 

 Orientering: 

SB følger op på principper for 

vikardækning og vurdere at Martins 

redegørelse giver anledning til en mindre 

revidering.  

 

Martin orienterer om at nyansatte vikarer 

første dag følges med en erfaren vikar.  

Derudover har vi lærere, der vejleder de 

nye vikarer.  

 

SB viser interesse for, hvordan det faglige 

niveau kvalitetssikres.  

 

Aftalt:  

Giver anledning til en lille revidering.  

 

Johanne 

6 Drøfte og færdiggørelse 

af principper for 

meddelelsesbog efter et 

års implementering v. 

Johanne (30 min).  

 

 Drøftelse: 

 

  



 

 

7 Kort vending vedr. lokale 

valgfag 7.-8. klasse fra 

næste skoleår v. Johanne 

(5 min). Elevinddragelse og 

skolens forventninger til 

indhold/struktur. 

 Drøftelse:  

SB spørger ind til hvilke tanker der er 

gjort omkring udbuddet af valgfag.  

 

  

8 Inputs til 

skolebestyrelsens 

årsberetning v. Caroline 

og Johanne (5 min). Alle 

medlemmer kan give inputs 

til, hvad der skal indgå i 

årsberetningen. 

 

 Input til SB´s årsberetning:  

• Skift af forperson 

• Suppleringsvalg 

• En god dag med vikar 

• Toiletter (nye/flere) 

• Fremtidens frit + faglokaler 

• Principper 

- Meddelelsesbog 

- Lejrskole + praktik 

• Tilsyn 

- Madskole 

- Madkundskab 

• Folkeskolens kvalitetsprogram 

• Elevfest 

• ”Herfra vores verden gård” 

  

9 Inputs til plan for, hvilke 

principper 

skolebestyrelsen tager op 

i det kommende skoleår 

v. Caroline og Johanne 

(15 min). Alle medlemmer 

 Drøftelse:  

SB brainstormer på ideer til principper:  

- Hvad kendetegner skolen? 

- Bevægelse – herunder brug af 

kvarterets tilbud 

- Store hjælper små – bølgen 

  



 

 

 

 

kan give inputs til, hvilke 

principper vi tager op i det 

kommende skoleår (Bilag 4, 

side 9-10). 

 

- Inklusion 

 

SB læser sig ned i listen over 

obligatoriske principper, der er beskrevet 

hos ”Skole og forældre”  

10 Evt. (5 min).   - SB har søgt og har fået nogle penge fra 

NB Lokaludvalg til forskønnelse og 

festlighed i skolegården på RG2. Der 

søges flere penge hos Sct. Stefans. Der 

nedsættes et udvalg.  

 

- Mødeplanlægning ift. næste skoleår → 

der er et ønske om at der ikke placeres 

møder lige efter en ferie og at dagene 

bliver rullende. Møderækken skal 

desuden harmonere med møderullet i 

ELR. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


